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Preocupació entre els professors de
l’escola Municipal La Sínia de
Cerdanyola. L’Ajuntament té en
marxa una convocatòria per cre-
ar una borsa de mestres substituts
que, segons els professors de La Sí-
nia, “anul·laria la borsa vigent ac-
tualment”, cosa que implica que
tots els que en formen part ara hau-
ran de presentar-se novament a l’e-
xamen per poder accedir a una pla-
ça d’interí a l’escola. El portaveu del
col·lectiu, Álvaro Lafuente, critica,
a més, que aquest examen “és l’í-
tem que més comptarà en el pro-
cés de selecció, per sobre de l’ex-
periència, la formació i el conei-
xement del projecte de l’escola”. 

Segons Lafuente, aquest inci-
dent se suma al malestar que viu

la plantilla de substituts, que no-
més ha tingut contracte fins al 30
de juny, malgrat que la persona
que substitueixen encara no s’hagi
incorporat al seu lloc de treball.
“Aquests professors no saben si
podran tornar al setembre, cosa
que afecta el projecte educatiu del
centre”, remarca Lafuente.

“PROJECTE GARANTIT”
Davant d’aquesta situació, des de
l’Ajuntament asseguren que no hi
haurà cap problema per mantenir
la qualitat educativa del centre es-
colar i reiteren la seva voluntat d’a-
rribar a acords amb els professors.

La regidora d’Educació, Elvi
Vila, recorda que les peticions
efectuades per l’assemblea de
mestres de La Sínia són que es per-
meti als mestres que ja van passar
les proves per a la borsa el 2014
que no les hagin de tornar a fer el
2016; que la finalització dels con-

tractes de substitució no siguin el
30 de juny i que les dues places
que queden lliures per jubilació de
les titulars es convoquin com a pla-
ces d’interinatge. En aquest sen-
tit, Vila explica que les dues places
extres per cobrir les jubilacions “no
es poden cobrir com a places in-
terines perquè és impossible as-
segurar que aquestes dues places
hi seran sempre” i proposa “man-
tenir-les com a places fluctuants”.

Sobre els contractes que acaben
el 30 de juny, Vila diu que “a par-
tir de l’1 de setembre, els contrac-
tes per cobrir reduccions de jornada
aniran lligats a la reincorporació de
la persona que ha demanat la re-
ducció”. I pel que fa a la qüestió més
polèmica, el fet de si hauran de re-
petir l’examen per accedir a la
nova borsa o no, l’Ajuntament s’ha
limitat a dir que intentarà donar
resposta a les seves reivindica-
cions quan s’obri la borsa del 2018.

Els substituts alcen la veu
» La nova borsa de treball de mestres interins a La Sínia de Cerdanyola enfronta professors i Ajuntament
» El govern municipal assegura que es mantindrà la qualitat de l’educació i la voluntat d’arribar a acords

Pamela Martínez
CERDANYOLA

SALUT4CCOO ha denunciat
que 30 escoles, set instituts i una
escola oficial d’idiomes de la co-
marca tenen plaques de fibro-
ciment i alerta del risc per a la
salut que això pot comportar.

El responsable d’Acció Sin-
dical del sindicat intercomarcal
d’Educació de CCOO del Vallès
Occidental, Josep Àngel Mén-
dez, assegura que, malgrat els
informes presentats, “les ad-
ministracions competents no
han donat resposta, o quan ho
han fet han estat insuficients i
poc satisfactòries, escudant-se
sempre en la impossibilitat d’a-
frontar l’alt cost de les inter-
vencions, oblidant els riscos

derivats de l’amiant”, una subs-
tància confirmada per l’Orga-
nització Mundial de la Salut
com a carcinògena del primer
grup, és a dir, que pot produir
càncer amb independència de
la quantitat a la qual s’està ex-
posat.

Des de l’Ajuntament de Cer-
danyola comparteixen la preo-
cupació per la situació, però
han volgut tranquil·litzar la
població, recordant que si l’a-
miant està en bon estat, no és
perillós per a la salut. L’Ajun-
tament remarca que només
pot suposar un perill en el cas
que es trenqui, es desgasti o es
manipuli indegudament.

CCOO alerta que hi ha amiant 
a 38 escoles de la comarca

Els professors substituts de La Sínia consideren que no han de tornar a fer els exàmens que ja van aprovar el 2014 per formar part de la borsa de treball. Foto: La Sínia



publicitat 686 429 517

Les cartes d’opinió es poden enviar a: opinio@comunicacio21.com

Línia Vallès no comparteix necessàriament les opinions que 
els signants expressen en aquesta secció ni se’n fa responsable.

redacció: liniavalles@comunicacio21.com 
publicitat: publicitat@comunicacio21.com
administració: facturacio@comunicacio21.com

líniavallès.cat
Dipòsit legal: B 12316-2013

amb el suport de:Difusió controlada

10.031 exemplars mensuals

Opiniólíniavallès.cat| 4 11 juliol 2016

4Vueling y Aena, incompetentes
per David Rabadà

Tras muchos viajes en avión, e
independientemente del des-
tino aéreo que usted elija, hay
algo que se repite a menudo en
el Aeroport de Barcelona. Y es
que Aena y Vueling son unos
incompetentes. 

El verano pasado si llegaba
su vuelo pasadas las doce de la
noche, se producía el efecto Ce-
nicienta: su maleta se conver-
tía en calabaza, es decir, miles
de viajeros tenían que esperar
horas sus equipajes por falta de
personal. Ahora, este julio,
Vueling y Aena nos traen una
calabaza mayor, los primeros
por vender más plazas de las
disponibles pero con falta de
personal otra vez, y los segun-

dos por permitirlo. En fin que
hay miles de viajeros que, sor-
presa!, se quedan en tierra. 

Ni frustraciones, ni cabreos,
ni quejas logran que Aena o
Vueling den solución a algo que
siempre peca de lo mismo, la
avaricia de las empresas pro-
tegidas por leyes neoliberales
que les permiten el máximo de
beneficios a costa del trabaja-
dor. Y eso que Aena se opuso,
y su Gobierno del PP, a ceder
sus competencias a otras ad-
ministraciones bajo el pretex-
to de no restar calidad al via-
jero. Mientras el aeropuerto de
Barcelona sigue bajo el efecto
Cenicienta, habrá muchas ca-
labazas y ningún aprobado.

Un diari participatiu

Actualitat a la xarxa

#Efial

@Marat_BCN: Cas de possible corrupció
a alguns ajuntaments: que s'investigui!
Ara, que la premsa arribi abans que la
Guàrdia Civil... Fernández Díaz go home.

#Vueling

@taxisigualada: Per fi m'ha arribat un
vol de Vueling de Venècia, només amb
10 minuts de retard! És com si m'hagués
tocat la loteria, avui!

#TerceresEleccions?

@jaumepi: Pedro Sánchez diu no. Ni a
Rajoy ni a un altre. Dec ser un ingenu
però algú sap com s'evitaran unes ter-
ceres eleccions?

per @ModernetdeMerda   

4L’ànima de Fernández Díaz

Uns dies abans de les eleccions,
el 15 de juny, a El Món a RAC1,
el mai prou estimat Nacho de
Sanahuja explicava a Jorge Fer-
nández Díaz, assegut davant
seu, el temor que té de trobar-
se amb una barreja de classes
socials allà dalt al cel el dia
que mori. El ministre, amb un
somriure, contestà religiosa-
ment:"No, les categories hu-
manes al cel no hi tenen lloc, la
misericòrdia divina és infinita.
Els que creiem en la vida eter-
na sabem –ho diu Sant Pau en
nombroses cartes i Nostre Se-
nyor als evangelis– allà serem
com àngels. Per tant, aquestes
categories humanes que vivim
aquí, que patim aquí, que ens
hem d'aguantar els uns als al-
tres, això a dalt ja no serà així."

En la mateixa entrevista,
uns minuts més tard, el minis-
tre, de profundíssimes convic-

cions cristianes, afegia: "Tots
som fills de Déu, tots som igu-
als. Si parlem de fraternitat és
precisament perquè conside-
rem que tots som germans."

Quan pronunciava aquelles
paraules plenes de cinisme fal-
taven només 6 dies perquè es-
clatés un dels escàndols més es-
fereïdors de la democràcia es-
panyola. Un escàndol que ha si-
tuat Jorge Fernández Díaz, l'ho-
me creient, l'home cristià, bon-
dadós i fratern, com una de les
persones més tòxiques i per-
verses que ha donat la política
d'aquest país.

No cal recordar l'escàndol.
Tampoc cal repassar el currí-
culum espiritual de Fernández
Díaz. És de sobres conegut,
perquè ell mateix ha estat l'en-
carregat de difondre'l repeti-
dament –l'última vegada, amb
tot l'atreviment del món, fa un

parell de setmanes davant el se-
nyor de Sanahuja–. Però potser
sí que cal ressaltar fins a quin
punt ha d'estar corcada i po-
drida l'ànima d'una persona
que s'atreveix a donar lliçons de
moral, de valors i de cristianis-
me a la vegada que és conscient
que diàriament es carrega l'es-
tat de dret més bàsic amb l'únic
objectiu d'enfonsar la vida po-
lítica i personal d'adversaris
polítics. Ha de ser una ànima re-
alment fosca, obscura.

"La política és un magnífic
camp per a l'apostolat", deia el
ministre uns anys enrere en
unes declaracions. Un camp
per a l'apostolat. Marededéu. Si
realment creus en els ideals fra-
ternals i religiosos en què dius
creure, Jorge, quina angúnia
t'has de fer a tu mateix veient-
te cada dia al mirall. Quina an-
gúnia i quin profund fàstic.

Un diari plural
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Opinió en 140 caràcters

Un diari obert

Que consti que sóc un ferm partidari d'a-
quells que creuen i treballen per ampliar
el camp de ruptura amb l'Espanya del
78, tot creant un camp on els indepes i
els comuns puguin trobar-se. Sigui a par-
tir del referèndum, de polítiques de
desobediència o de treball munici-
pal –recordem Badalona–. Ara bé, dins
de la recent, marquetiniana i postmo-
derna mitologia dels comuns hi ha una
pràctica molt irritant que em sembla que
haurien d'esbandir si s'ha de treballar
plegats: l'apropiació indeguda.

Aquesta setmana, en el consell na-
cional d'EUiA en Joan Josep Nuet, que
és un bon paio, va fer electoralisme post-
electoral en comminar a ERC i la CUP
a "triar entre la Catalunya dels casinos
o la Catalunya popular que vol repre-
sentar En Comú Podem". Passat (¿?) el
cicle electoral, veig amb sorpresa que
perviu encara la cosa tan tronada de:
"Nosaltres som la gent, els indepes són
casta". Jo entenc que els partidaris de ser
borbònics alhora que revolucionaris
han de construir antagonismes allà on
puguin. El problema és que amb l'in-
dependentisme d'esquerres, aquesta
mena de trucs no colen.

Nuet prova, com fa sempre Domè-
nech, de disparar el gran canó soleturista
que, efectivament, fa molt de soroll
però només treu pólvora. El truc de la
burgesia catalana –independentisme–
vers les classes populars –comuns– no
surt ja ni les capses de Magia Borrás. So-
bre tot perquè la burgesia catalana són
també ells. La gauche divine 2.0 arren-

glerada amb Podemos és tan burgesa i
tan catalana com els de CDC. I mentre,
han governat dues dècades –amb ICV-
EUiA– a Barcelona han representat de
manera extremadament eficaç la política
de casino, hotel i robatori.

També ha estat molt irritant veure
com aquest espai polític s'ha apropiat in-
deguda i descaradament del 15M. Un
servidor, que hi va anar gairebé cada dia
i algunes nits, constata que va veure de
tot i tots. I a les places, molts indepes.
Igual que a totes les marees i a totes les
protestes i a tots els desnonaments. El
dia del desallotjament de plaça Catalu-
nya un dels colpejats va ser en David Fer-
nández, representant de la Catalunya po-
pular i de la independentista alhora.
Com tanta, tanta gent.

De fet, el primer i més potent fill d'a-
quell 15M del 2011 va ser l'11S del 2012.
Els carrers i les places des d'aleshores,
han estat plens de manifestacions, pa-
radetes i actes indepes mentre molts dels
"apropiadors" d'aquella data s'ho mira-
ven des dels platós de la Sexta. No. Ni el
15M és seu, ni ho és la Catalunya popu-
lar. I sí, ells també pacten amb la bur-
gesia (PSC, Planeta...).

A favor de treballar plegats i de
crear un espai comú d'esquerres nacio-
nalment centrat. Sobiranista i antiaus-
teritari. Molt d'acord. Però sense que
ningú s'apropiï d'aquell encapçalament
de la constitució Nord americana: We,
the people.

Article publicat a El Món

4We, the people
per Antonio Baños, periodista i exdiputat de la CUP al Parlament 

4Aprendre a conviure
per Jordi Lleal

El rei Felip VI ve a Girona a repartir pre-
mis a joves emprenedors. En el seu dis-
curs deixa anar una floreta: S’ha d’a-
prendre a conviure, entendre’s i res-
pectar-se. Un cap d’estat, que no rep a
Carme Forcadell com a presidenta del
Parlament de Catalunya, ens ve a donar
lliçons de convivència. 

Xavier Domènech parla de frater-
nitat per conviure amb els altres pobles
espanyols, afirmant que  primer van la
llibertat i la igualtat, sense elles no pot
haver-hi fraternitat. Que bonic! Ja ens
explicarà com ho pensa aconseguir a les
espanyes. Miquel Iceta tímidament,
proposa en el XIII congrés del PSC, al
conjunt dels espanyols una llei de “cla-
redat a la canadenca” que estableix les
condicions per si s’escau verificar el su-
port ciutadà a una eventual secessió. Qui
s’ho creu? Quan els barons del PSOE no

esperen ni 24 hores per dir-li que s’hi
posi fulles. Podemos, que sí però potser
ja ho veurem, amb una ambigüitat cal-
culada per no perdre més vots. 

Ciutadans, com si estigués plovent.
Quins canvis? PP, PSOE i Ciutadans no
deixen que Jorge Fernández Díaz com-
paregui davant de la Diputació Perma-
nent del Congrés a donar explicacions
per les infames entrevistes amb De Al-
fonso. El PP és normal que voti en
contra de la compareixença, però els al-
tres dos no s’entén, què volen canviar?
És com posar a Tomás de Torquemada
a vetllar pels jueus conversos o posar la
guineu a vigilar el galliner. Anem aviats!
Per a més inri, es munta una “casa de
barrets” a la seu del PP del carrer Gènova
i el seu cap diu que no en sap res. Però,
qui escull el personal? Sabeu què? Els
dic “fraternalment” adéu-siau!

#Fantosfreak

@L_Pgr: Preparando motores para asistir
al Festival de cortometrajes fantásticos o
freaks de Cerdanyola del Vallès. El Fantos-
freak nos espera!

#EscolaLaSínia

@carme_carmona: Les notícies que
ens arriben de l’Escola La Sínia són pre-
ocupants. S’ha d’evitar posar en risc l’e-
ducació a Cerdanyola.

#EncaixLidl

@ramon_fil: Si els ajuntaments de Mont-
cada i Ripollet no arriben a un acord amb
Lidl, sens dubte els més perjudicats seran
els futurs treballadors de l’empresa.
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L’Ajuntament tornarà a obrir
l’expedient de resolució del con-
tracte de gestió del Parc Espor-
tiu Municipal (PEM) Guiera amb
la Federació Catalana d’Handbol
(FCH). Així ho van decidir tots els
grups municipals en el Ple ex-
traordinari que es va fer la set-
mana passada, ja que ho consi-
deren “imprescindible per donar
solució a la situació del PEM
Guiera”, que continuarà inter-
vingut fins al 4 d’agost. A partir
d’aquí, tots els grups reclamen
mantenir el servei per als usua-
ris i garantir la continuïtat dels
llocs de treball. El govern muni-
cipal planteja que el contracte de
gestió es divideixi en cinc pres-
tacions de servei diferents per un
període de sis mesos prorrogable
a sis mesos més i abordar la
municipalització posteriorment.
L’oposició, en canvi, creu que la
prestació de serveis s’ha de man-
tenir en un únic contracte.

El regidor d’Esports, Josep

Grau, assegura que la resolució del
contracte amb aquest organis-
me és la primera acció necessària
per trobar una solució a una si-
tuació difícil per a totes les parts.

El regidor del PP Rosendo Ca-
let diu que l’Ajuntament hauria
d’optar per imposar sancions o
per resoldre el contracte, ja que creu
que la imposició de multes per “pre-
sumptes incompliments que vénen
des del 2006 dilatarà el procedi-
ment de resolució” del contracte.
Una afirmació que comparteix el
portaveu de C’s, Pau Ortolà, el
qual també afirma que el procedi-
ment sancionador arriba tard,
mentre que, des del PSC, Francis-
co Ortiz  reclama diàleg amb la fe-
deració i els seus creditors per
desencallar la resolució de con-
tracte. La regidora d’ICV-EUiA,
Maria Reina, també ha mostrat els
seus dubtes que la fórmula de cinc
prestacions de servei diferents fun-
cioni i reclama diàleg per fer una
transició més acurada. En el mateix
sentit s’ha manifestat el regidor no
adscrit, Jordi Miró, però admetent
que, malgrat que les cinc conces-
sions no són la millor opció, sí que
poden ser una solució.

Per la seva banda, represen-
tants dels treballadors del PEM
Guiera han lliurat 2.080 signatu-
res recollides entre els usuaris,
amb les quals reclamen la conti-
nuïtat dels llocs de treball i mani-
festen la seva preocupació perquè
dos dels cinc serveis licitats, Ad-
ministració i Direcció, passin a ser
municipalitzats i això comporti la
pèrdua de llocs de treball.

CRONOLOGIA DE L’EXPEDIENT
El procés per resoldre l’acord de
gestió del PEM Guiera amb la
FCH es va iniciar el mes d’abril de
2014 per la falta del dipòsit de la
garantia econòmica. Poc després,
el procés va seguir amb la Fede-
ració immersa en situació de con-
curs de creditors, cosa que va pro-
vocar que l’Ajuntament intervin-
gués l’equipament el mes d’agost
de fa dos anys. Al Ple de setembre
de 2014 es va acordar la resolució
del contracte, una mesura que va
acceptar la federació i un dels
seus creditors, Bankia, però no així
l’altre, l’Institut Català de Finances.
La disconformitat d’aquesta enti-
tat és la que va provocar que
aquella resolució es trenqués.

El futur del PEM Guiera continua sent incert. Foto: Línia Vallès

Nou pas per resoldre el contracte
de gestió del PEM Guiera

» L’Ajuntament reobrirà l’expedient que ha de posar fi a la concessió
» Proposa dividir després el contracte en cinc prestacions de servei

El Fantosfreak torna amb 
la millor selecció de curts

CINEMA4A partir d’avui i fins
divendres, Cerdanyola es con-
vertirà en la seu internacional
dels curtmetratges fantàstics.
Torna el Festival Fantosfreak i ho
fa amb la millor selecció de curts
del sector.

Així doncs, a partir de dos
quarts de deu de la nit, el Parc del
Turonet es convertirà en un im-
provisat cinema a l’aire lliure, on
es podran veure de manera gra-
tuïta una representació de les
projeccions més freaks i de terror
de tot el món. Enguany, els orga-
nitzadors han rebut 277 curtme-
tratges, dels quals se n’han esco-
llit 48. Entre les obres seleccio-

nades figura el guanyador en la
secció Oficial de la passada edició
del Festival de Sitges, They will all
die in Space, que es projectarà el
dia 11 de juliol, i el guanyador de
la secció Noves Visions, Disco
Inferno, que s’emetrà dijous 14.
També hi ha el guanyador a mi-
llor curtmetratge internacional
del TorontoAfter Dark, Vicious,
que es projectarà el 13 de juliol.

Al festival hi assistirà el di-
rector de cine Hugo Stuven,
que presentarà en primícia el
tràiler de la pel·lícula de terror
Anomalous, amb un reparti-
ment internacional encapçalat
per Lluís Homar. 

Els vitralls de les Dames de 
la ciutat, al congrés de Troyes
CULTURA4Les Dames de Cer-
danyola van ser presents fins di-
vendres passat al XXVIII Con-
grés International du Corpus
Vitrearum, que es va celebrar a
la localitat francesa de Troyes,
amb el títol Le vitrail dans la de-
meure, de origines à nos jours.
Vitrer et orner la fenêtre. Du-
rant el congrés, es va poder
veure una instal·lació amb un
plafó explicatiu i un vídeo sobre
els vitralls, elaborats per Txema
Romero, director del Museu
d’Art de Cerdanyola, i Jordi Bo-
net, representant de l’empresa

que va fer la restauració dels tres
vitralls entre el 2013 i 2014. 

El XXVIII Colloque Inter-
national du Corpus Vitrearum
té l’objectiu de posar al dia la re-
cerca sobre vitralls dels 14 paï-
sos que formen part del Corpus
Vitrearum International. Des
del Museu d’Art de Cerdanyola
asseguren que la invitació a
participar-hi i difondre els vi-
tralls de Les Dames de Cer-
danyola suposa un reconeixe-
ment a la tasca feta fins ara, a
més de donar ressò interna-
cional als vitralls.

Salut | Els CAP de la ciutat obriran més dies aquest estiu
Durant aquest estiu els CAP Canaletes, Serraperera i Cerdanyola-Ripollet romandran oberts en el

seu horari habitual, el CAP de La Farigola estarà obert de vuit a tres de la tarda i el consultori de Les
Fontetes només tancarà durant el mes d’agost. Des de l’Ajuntament asseguren que estan treballant

per aconseguir que en un futur els centres de salut no tanquin ni redueixin els seus horaris a l’agost.

Redacció
CERDANYOLA
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Néstor Yuguero arriba al
Congrés amb ‘Les 5 de la PAH’
SOCIETAT4Objectiu complert.
El veí de Cerdanyola, Néstor
Yuguero, va presentar fa uns
dies al Congrés dels Diputats les
cinc propostes de la PAH que ha
reivindicat amb una ruta en bi-
cicleta per tota la península. 

Yuguero va sortir de Ripollet
el 10 de febrer i, després d’haver
fet la volta a Espanya en tres llar-
gues etapes per difondre Les 5
de la PAH (paralització dels
desnonaments, el lloguer asse-
quible, l’habitatge social, els
subministraments garantits i la
dació en pagament retroacti-
va), va començar, el passat 2 de
juny, una quarta etapa amb
destí a l’assemblea estatal de la
PAH celebrada a Pamplona del
17 al 19 de juny. Una vegada aca-

bada l’assemblea estatal de la
PAH, Yuguero va tornar a pujar
a la bicicleta fins arribar a Ma-
drid, on acompanyat per altres
activistes va registrar les cinc
exigències de la PAH al Congrés
dels Diputats.

Una vegada finalitzat el Tour
de Les 5 de la PAH, Yuguero
confessa que li pesen més a les
cames els resultats de les elec-
cions espanyoles que els quilò-
metres fets, uns resultats que no
el deixen de sorprendre “pel
que tenen de continuïtat d’una
situació que castiga les famílies
treballadores. Una decepció mo-
mentània que frena les expec-
tatives de canvi però convida a
mantenir la lluita”, assegura
l’activista de Cerdanyola.

Continuen els intents de trobar l’en-
caix de Bellaterra a Cerdanyola i,
per això,  fa uns dies va tenir lloc la
primera reunió oficial entre la Ge-
neralitat, l’Ajuntament de Cer-
danyola i l’EMD de Bellaterra per
posar les bases per a una futura ne-
gociació del nou conveni. 

En el marc d’aquesta reunió,
Bellaterra va proposar formal-
ment el conveni de l’EMD de
Valldoreix adaptat a la localitat

com una proposta que permetria
millorar l’autogovern de l’EMD
de Bellaterra. Segons, el seu pre-
sident, Ramon Andreu, “aques-
ta millora del conveni donaria a
Bellaterra més poder de decisió
i un finançament més just”.

La trobada, a la qual van as-
sistir l’alcalde de Cerdanyola,
Carles Escolà; els tinents d’alcal-
de, Josep Grau i Helena Solà; el
president de l’EMD de Bellaterra,
Ramon Andreu, i la directora ge-
neral d’Administració Local,
Montserrat Mundi, respon a la re-
solució del Parlament de Cata-
lunya de treballar un nou conve-

ni entre les dues administracions.
La pròxima reunió, a la seu de Go-
vernació, es farà al llarg d’aquest
més i s’espera que l’Ajuntament
de Cerdanyola faci la seva pro-
posta, però des del consistori vo-
len mantenir la prudència i, de
moment,  no han volgut avançar
en què consistirà.

L’Ajuntament de Cerdanyola
és contrari a la segregació de Be-
llaterra i, fins ara, s’ha compromès
a donar a la ciutadania de l’EMD
uns serveis eficients i de qualitat
i a sotmetre el conveni resultant de
les negociacions a un procés par-
ticipatiu entre els bellaterrencs. 

Primera reunió entre la Generalitat, l’Ajuntament de Cerdanyola i l’EMD de Bellaterra. Foto: Ajuntament de Cerdanyola

Bellaterra proposa tenir el
mateix conveni que Valldoreix

Redacció
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Lliurament de les propostes al Congrés dels Diputats. Foto: @AlertaDeshaucio
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La setmana passada Barberà
va viure la seva Festa Major
amb una gran participació de la
ciutadania. Des del pregó del di-
vendres al vespre i fins al castell
de focs artificials de dilluns a la
nit, carrers i places de la ciutat
es van omplir d’activitats per a
tots els públics.

Per sisè any consecutiu el
pregó va anar a càrrec d’una de
les entitats de la ciutat. En
aquesta ocasió, l’Esplai El Pio-
let, que va fer un repàs dels
seus orígens i va preparar un di-
vertit lipdub per engrescar els
veïns a sortir al carrer durant els
quatre dies de Festa Major. A
partir de llavors, les actuacions
musicals, els tallers infantils,
les competicions esportives i
un ampli ventall de propostes

van omplir els carrers del mu-
nicipi de gent i de gresca. 

Diumenge els protagonistes
van ser, una vegada més, els cas-
tells, amb les construccions dels
Castellers de Sabadell, els Cap-
grossos de Mataró i els Xics de
Granollers.

Dilluns, poc abans del fi de
festa, la plaça de la Vila va acollir
l’acte de lliurament del Premi
Ciutat i Cultura, un guardó de ca-
ràcter bianual que lliura el mu-

nicipi a una persona en reconei-
xement a la seva contribució al
desenvolupament de la ciutat.
Enguany el premi ha estat per a
la fundadora i presidenta de l’Au-
la d’Extensió Universitària de
Barberà, Maria Alcobé i Cardona.

El punt final el va posar el tra-
dicional castell de focs d’artifici,
que durant 12 minuts va omplir
de foc, llum i color el cel del mu-
nicipi, fent gaudir els veïns que es
van reunir al Parc Central.

Un dels moments de la festa Major d’enguany. Foto: Ajuntament

Barberà tanca la seva Festa
Major més participativa

» Enguany el tret de sortida el va donar el pregó de l’Esplai 
El Piolet, que va fer un divertit lipdub per engrescar els veïns

El Ple vol que es garanteixi 
el servei postal al municipi

SERVEIS4El Ple de l’Ajunta-
ment ha aprovat per unanimi-
tat una moció que insta el go-
vern  espanyol que prengui les
mesures necessàries per ga-
rantir un servei postal de qua-
litat al municipi.

Segons la tinenta d’Alcaldia
de Serveis Econòmics i Hisenda,
Carmina Pérez, des de l’any
2014 “l’Oficina de Correus de la
ciutat va patir una reestructu-
ració de plantilla de carters i va
passar de tenir 18 seccions de re-
partiment a tenir-ne 14, tres
d’elles ubicades als polígons in-
dustrials, amb la corresponent
pèrdua de quatre persones”,
que pateixen unes “càrregues

globals de treball que no han
disminuït a la ciutat en els da-
rrers anys”. Pérez recorda que
“malgrat haver-se reduït el nom-
bre de cartes ordinàries, ha aug-
mentat considerablement el
nombre d’enviaments de certi-
ficats i paqueteria, cosa que ha
fet que es mantingui la càrrega
de treball”, i afegeix que “amb la
plantilla actual, només es pot ga-
rantir el repartiment diari i de
forma regular a la zona indus-
trial”. Els diferents grups mu-
nicipals, per la seva banda, tam-
bé van posar de manifest que “la
plantilla actual és insuficient
per repartir diàriament a les 11
seccions ubicades al nucli urbà”.

ENSENYAMENT4A partir del
curs vinent els gegants també ani-
ran a l’escola. I és que  l’Agrupa-
ció la Nau, Cultura i Tradicions de
Sant Feliu de Llobregat i els Ge-
ganters i Grallers de Barberà
han creat el projecte educatiu Ge-
gants a l’Escola, un material di-
dàctic interdisciplinari per apro-
par la cultura gegantera a les es-
coles de Catalunya.

Segons han explicat els seus
creadors, el projecte es presenta
en dos formats: un dossier PDF

per treballar-lo de la manera
més tradicional i una opció inter-
activa per a l’ordinador, on hi ha
la major part de les activitats del
dossier per ser treballades digi-
talment, així com tots els textos
de suport, els contes que poden
ser llegits en pantalla o escoltats
en gravació i altres recursos de su-
port didàctic.

El projecte engloba un gran
recull d’activitats agrupades en els
tres cicles d’educació primària que
tenen incorporades orientacions

per al personal docent. Les acti-
vitats dels tres cicles parteixen
d’un conte original anomenat
L’avi Carles, un avi geganter que
desvetlla la història i la seva pas-
sió gegantera als seus néts.
Gegants a l’Escolaconté tam-

bé un apartat anomenat El bagul
de l’avi Carles, on hi ha un ven-
tall d’activitats que poden ser
triades pel personal docent per
completar el projecte o per aquell
alumnat que avança més ràpida-
ment en el seu treball de l’aula. 

Redacció
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El 2014 es va fer una reducció de platilla de quatre carters. Foto: Google Maps

Els gegants també van a l’escola

Presentació del projecte Gegants a l’Escola. Foto: Ajuntament

Societat | Activitats aquàtiques per fomentar la inclusió social  
La Junta de Govern Local ha aprovat un programa d’activitats físiques i esportives en el medi aquàtic que, més 

enllà d’afavorir la pràctica física i esportiva, vol ser una eina de cohesió social al municipi. Així doncs, el programa
reserva una plaça en cada grup i nivell per als infants i persones adultes amb necessitats especials derivades de 
situacions personals i socials desafavorides, que rebran, dins dels grups ordinaris, una atenció personalitzada.
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Decidim i el PSC, enfrontats 
pel sou de Juan Parralejo

POLÈMICA4No xoc entre Deci-
dim i el PSC. En aquesta ocasió, el
motiu ha estat el sou que cobra l’e-
xalcalde, Juan Parralejo, de dife-
rents administracions públiques.
Segons Decidim, l’exalcalde cobra
més de 3.000 euros mensuals
per fer d’assessor a la Diputació i
consideren que amb aquest sala-
ri “hauria de renunciar a les in-
demnitzacions de l’Ajuntament de
Ripollet, el Consell Comarcal i
l’AMB, que fan que a final de
mes “tingui un sou total de 4.000
euros”.  

Des de Decidim recorden que
Ripollet és la segona població de
la comarca amb la renda per cà-
pita més baixa i, per això, creuen
que “ara que el PSC parla tant de

codi ètic, Parralejo hauria de se-
guir l’exemple de Pilar Castillejo
i renunciar a tants sous públics”.

Des del PSC asseguren que
amb aquestes afirmacions “De-
cidim ha tornat a la seva pràctica
habitual de difamar i insultar
l’adversari quan li falten argu-
ments polítics”, i remarquen que
Castillejo va haver de renunciar al
sou que rebia de l’Ajuntament
perquè estava a dedicació i és in-
compatible amb el sou de dipu-
tada. Els socialistes, a més, re-
corden que Parralejo rep 200
euros bruts mensuals del consis-
tori i 100 cada dos mesos del Con-
sell Comarcal i reclamen a Deci-
dim que “dediqui el seu temps a
governar” i deixi de criticar-los.

URBANISME4Un informe de l'À-
rea Metropolitana de Barcelona
(AMB) alerta que l’ampliació de
Lidl, segons el projecte presentat
per la mateixa empresa, provo-
caria “un impacte irreversible” en
l’entorn i sobretot al torrent de
Can Duran. L’informe, que va
ser filtrat a l’ACN,  considera que
el torrent és un connector ecolò-
gic “estratègic”, per la qual cosa
una hipotètica modificació del
Pla General Metropolità de Mont-
cada provocaria un impacte “irre-

versible, acumulatiu i crític”. Per
tot això, l’AMB considera que “la
modificació no ha de ser admesa
a tràmit”.

El projecte d’ampliació de la
nau logística presentat per Lidl
contempla fer-la cap a la zona de
Montcada, ocupant aquests te-
rrenys de l’entorn de Can Duran
qualificats de zona verda. Tant l’A-
juntament de Ripollet com el de
Montcada asseguren que sempre
han estat a favor de l’ampliació  de
les instal·lacions del magatzem “si

es feia conforme a la llei i el res-
pecte als espais naturals” i apos-
ten per fer les actuacions cap al
vessant de Ripollet que no afec-
ta la zona verda.

Fa mesos que el PSC demana
als ajuntaments que desencallin
el projecte i des de Decidim criti-
quen que els socialistes els pres-
sionen defensant els interessos de
la multinacional  i “sense impor-
tar-los la il·legalitat que es volia co-
metre”. A més, els acusen d’actuar
com “si fossin la patronal de Lidl”.

Habitatge | Es posen a lloguer els pisos buits dels Pinetons
Fins a l’1 d’agost es podran presentar les sol·licituds per als 74 habitatges de protecció oficial del barri

Pinetons, que l’Impsol ha posat a lloguer amb opció de compra. Les quotes mensuals s’han estipulat 
entre els 317,79 i els 502,59 euros mensuals, incloent-hi l’IVA, la comunitat i la taxa d’escombraries.

Els sol·licitants han d’estar empadronats o treballar a Ripollet des de fa, com a mínim, dos anys.

Desaconsellen l’ampliació de Lidl

La possibilitat d’un pacte de go-
vernabilitat per donar estabilitat
a l’actual equip de govern en mi-
noria sembla allunyar-se. Des-
prés que Decidim i ERC tren-
quessin negociacions i que totes
les mirades viressin cap a Ciu-
tadans (C’s), ara el partit taron-
ja ha deixat clar, a través d’un co-
municat, que prefereix “ser tot
un referent en l’oposició” que
arribar a un pacte amb el govern
municipal.

Segons C’s, les dues reunions
que ha mantingut amb Deci-
dim  han servit per constatar “els
escassos punts en comú d’amb-
dues formacions polítiques”, de
tal manera que el partit taronja
no veu possible “garantir certa
estabilitat política”. Això sí, ha
deixat clar que vol encapçalar

una oposició constructiva de-
fugint “les pugnes entre els que
governaven i els que governen en
l’actualitat” i sense participar
en la “pràctica de terra cremada
que pretenen altres grups de
l’oposició”.

Tot plegat arriba, doncs,
després que Decidim i ERC
trenquessin les negociacions
que mantenien perquè els re-
publicans entressin al govern
municipal. Fa dies ERC va as-

segurar que “ara com ara no hi
ha cap conversa oberta o pro-
posada per tal d’elaborar qual-
sevol tipus d’acord o pacte en re-
lació a l’estabilitat o la gover-
nabilitat”, ja que “Decidim pre-
fereix apostar per una altra for-
ça que poc té a veure amb l’es-
querra”, deien en referència a
Ciutadans. Ara caldrà veure si,
després de la retirada del partit
taronja de les converses, pot tor-
nar-se a obrir la via ERC.

El coordinador de l’agrupació local de C’s, Josep Gabarra. Foto: Ajuntament

Ciutadans tanca la porta a un
possible pacte de governabilitat

» L’anunci arriba després que també s’hagin trencat les 
negociacions entre Decidim i ERC per a un govern estable

Redacció
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Fomentar una correcta recollida
dels residus. Aquest és l’objectiu de
la campanya Jo reciclo la meva
ciutat que l’Àrea Metropolitana
de Barcelona (AMB) ha impulsat
amb 28 dels 36 municipis metro-
politans. A diferència d’anteriors
iniciatives, aquest cop la feina de
sensibilització es fa a través de la
interacció directa amb els ciuta-
dans. Concretament, 144 infor-
madors repartits arreu del territo-
ri, al costat de contenidors de re-
collida selectiva, informen els veïns
de com poden millorar els seus hà-
bits de reciclatge.
La campanya va començar al

maig s’acabarà al novembre i
compta amb la col·laboració dels
ajuntaments dels 28 municipis im-
plicats i el finançament d’Ecoembes
i Ecovidrio. El pressupost total de la
iniciativa és d’1,2 milions d’euros.

OBJECTIU 2020
La meta de Jo reciclo la meva ciutat
és augmentar els nivells de recolli-
da selectiva a l’àrea metropolitana,

després que aquests s’hagin es-
tancat entorn del 30%.  L’objectiu de
l’AMB és arribar a una mitjana del
50% el 2020, tal com estableixen les
darreres directives europees.
De fet, la taxa de reciclatge als

municipis de l’àrea metropolitana
és del 80%, però encara es llencen
molts residus erròniament al con-
tenidor gris de resta. Això obliga
l’AMB a separar-ho després co-
rrectament per fraccions, la qual

cosa implica una despesa molt
més alta que la que suposaria una
correcta recollida d’inici.
No és la primera vegada que

l’AMB porta a terme una campan-
ya d’aquestes característiques. A fi-
nals del 2014 es va fer una prova pi-
lot al districte de Sant Martí, a Bar-
celona, en què la tasca dels infor-
madors va aconseguir una millora
de 7 punts en les taxes de reciclat-

ge a la zona, després d’informar
més de 18.000 persones.
Abans, entre l’agost de 2013 i el

març de 2014 l’ens metropolità
també va optar per la figura dels in-
formadors, però en aquella ocasió
als supermercats. Allà, es va acon-
seguir informar 296.000 persones,
aproximadament el 10% de la po-
blació dels municipis de la cam-
panya.

CALENDARI
Durant tot el juliol i fins al 13 de se-
tembre, els equips d’informadors
porten a terme la tasca de sensibi-
lització a Badalona, mentre que el
4 i el 5 de juliol ho han fet al Prat de
Llobregat.
D’altra banda, a l’agost la cam-

panya s’aturarà i es reprendrà al se-
tembre. Del 14 al 19 de setembre
els informadors seran a Gavà, el 19
i el 20 a Ripollet, del 26 al 29 a Sant
Adrià de Besòs i a partir del 28 de
setembre i fins al 10 d’octubre a Vi-
ladecans. Per últim, del 13 al 24 d’oc-
tubre, les parelles d’informadors es
desplaçaran fins a Santa Coloma de
Gramenet, entre altres.
Tot plegat, amb l’objectiu d’aug-

mentar la mitjana de recollida se-
lectiva un 20% en quatre anys.

Reciclar més, reciclar millor
» L’Àrea Metropolitana de Barcelona impulsa la campanya Jo reciclo la meva ciutat

» A través de la proximitat es vol sensibilitzar els veïns envers els beneficis del reciclatge

OCUPACIÓ4Més enllà de fo-
mentar una correcta recollida se-
lectiva de residus, la campanya  Jo
reciclo la meva ciutat també ha per-
mès la contractació de 144 per-
sones que es trobaven en situació
d’atur de llarga durada. Totes elles
han estat contractes com a infor-
madors, una feina que desenvo-
luparan durant quatre mesos.
A l’hora de formar les parelles

d’informadors, l’AMB ha tingut en
compte la realitat sociològica de
cada municipi. Per exemple, entre
els 144 treballadors contractats hi
ha representants de les diverses èt-

nies que viuen a l’àrea metropoli-
tana de Barcelona. 
L’objectiu és que en les zones

amb més percentatge de nou-
vinguts, l’informador i el ciutadà
pertanyin a la mateixa cultura,
per tal de transmetre el missatge
de la campanya de forma més
efectiva, ràpida i propera.
Un missatge que, més enllà

d’oferir informació sobre la co-
rrecta recollida de residus, també
vol desmuntar falsos tòpics, com
aquell que diu que tots els residus
que es llencen als contenidors
van a parar al mateix lloc.

Feina per a 144 persones

La prova pilot va

augmentar un 7% el

reciclatge a Sant Martí 
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Tot i que moltes persones ja reciclen, gran part d’elles encara no fan una bona recollida selectiva de residus. Fotos: Arxiu 

Serveis
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“Al final tot va al mateix camió”.
Aquest és un dels arguments més re-
petits per part d’aquelles persones
que desconfien del reciclatge i que,
per tant, encara no fan una recollida
selectiva de residus a partir de la bros-
sa que generen a casa seva.
Alhora, és un dels falsos tòpics

que l’Àrea Metropolitana de Barce-
lona (AMB) vol trencar amb la cam-
panya Jo reciclo la meva ciutat, en
col·laboració amb Ecoembes i Eco-
vidrio, que va començar al maig i aca-
barà el novembre. En aquest cas, el
tòpic es pot trencar fàcilment. I és que
hi ha camions de recollida de residus
que tenen dos espais separats al seu
interior i fan el mateix trajecte per es-
talviar recursos. 
Un cop els vehicles arriben a la

planta de gestió de residus corres-
ponent, descarreguen l’interior de
cada compartiment en diferents lí-
nies de tractament. Per a qui enca-
ra tingui dubtes, les plantes on es ges-

tionen aquests residus es poden vi-
sitar gratuïtament.

IMPOSTOS I FEINA
D’altra banda, hi ha persones que re-
butgen la recollida selectiva argu-
mentant que ells ja paguen els seus
impostos. En aquest sentit, les taxes
baixes de reciclatge provoquen que
a les plantes de gestió es faci un do-
ble circuit manual per millorar la se-
paració de residus. Així doncs, com
millor sigui la selecció que cadascú
faci a casa seva, menys temps i re-
cursos caldrà invertir a les plantes,
amb la qual cosa es podran destinar
els diners dels impostos a altres be-
neficis socials per a la comunitat.
Més enllà dels impostos, també

hi ha qui argumenta que una millor
recollida selectiva per part de la ciu-
tadania comporta la pèrdua de llocs
de treball a les plantes. En aquest cas,
cal deixar clar que el reciclatge ge-
nera llocs de feina en els diversos
punts del teixit industrial que inter-
venen en la recollida selectiva. 
A més, una recollida més eficient

a les llars faria possible destinar els tre-
balladors a feines logístiques menys

dures i més agradables a les plantes.
Així mateix, també és fals el tòpic que
assenyala les empreses de gestió de
residus com a beneficiàries del reci-
clatge, ja que Ecoembes i Ecovidrio
són entitats sense ànim de lucre. 
De la mateixa manera, és fals que

la recollida selectiva només benefi-
ciï els fabricants dels envasos. I és que
aquests financen la recollida a través
d’un impost.

PETITS GESTOS
Tot i que els tòpics que afecten la but-
xaca i l’economia familiar són els més
estesos, també cal trencar aquells
que moltes persones fan servir com
una autojustificació. “No tinc espai a
casa”, per exemple. Actualment, això
ja no pot servir d’excusa, tenint en
compte la facilitat de trobar cubells
compactes amb diferents compar-
timents per al reciclatge.
D’altra banda, també hi ha qui diu

que li fa mandra reciclar i també qui
assegura que es fa un embolic. La res-
ponsabilitat que tenim com a ciuta-
dans i l’assessorament que ofereixen
els Ajuntaments ho desmenteixen.
No hi ha excusa que valgui.

Trencant tòpics
» La desconfiança envers el reciclatge, principalment per raons econòmiques, està molt estesa

» La campanya de l’AMB Jo reciclo la meva ciutat també se centra a combatre falsos mites

COOPERACIÓ4La campanya
Jo reciclo la meva ciutat s’emmarca
dins l’estratègia de polítiques de sos-
tenibilitat impulsades per l’AMB.
En aquest cas, l’ens metropolità
compta, a més, amb la col·laboració
d’Ecoembes i Ecovidrio.
En el cas d’Ecoembes, és una or-

ganització sense ànim de lucre que
es dedica a la recuperació d’envasos
a tot l’estat espanyol. El seu objec-
tiu és que les taxes de recollida se-
lectiva augmentin cada any, per
convertir l’estat en una potència eu-
ropea en aquest àmbit.
D’altra banda, Ecovidrio centra

la seva tasca en el reciclatge de vi-
dre a l’estat espanyol, amb la meta
de preservar el medi ambient i con-
tribuir a un desenvolupament sos-
tenible. Tot plegat, a través d’un ser-
vei públic, sense ànim de lucre,
gratuït i universal per als ciutadans.
Una col·laboració, doncs, que

parteix d’objectius comuns per arri-
bar a una meta ambiciosa.

Junts per la sostenibilitatRedacció
VALLÈS OCCIDENTAL

Les taxes baixes de reciclatge provoquen que a les plantes de gestió s’hagi de fer un doble circuit de selecció de residus. Foto: Ecoembes

Serveis
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SERVEIS4Des de la setmana
passada els ajuntaments de Bar-
berà, Sabadell i Castellar com-
parteixen el servei municipal de
grua. Els tres vehicles que pres-
taran servei als municipis tenen
seu a Can Marcet i es preveu que
el conveni tingui un cost anual de
401.534 euros, que serà repartit
entre els tres municipis segons la
seva població.

En la presentació del nou ser-
vei, l’alcaldessa de Barberà, Sílvia
Fuster, ha afirmat que “treballant
el replantejament i la redefinició
del sector públic local estem en-
focant d’una altra manera la ges-

tió de la prestació dels serveis pú-
blics on qui sortirà guanyant, de
ben segur, serà la ciutadania de les
nostres ciutats”.

Entre altres aspectes, es pre-
veu fer una planificació anual de
les necessitats del servei com-
partit, en funció de les previ-
sions de cada municipi, la retira-
da del vehicle de la via pública
amb la col·laboració del servei de
policia municipal de cada pobla-
ció fins al respectiu dipòsit mu-
nicipal i establir els criteris i pro-
cediments perquè cada adminis-
tració faci la seva aportació eco-
nòmica, de manera proporcional.

Barberà, Sabadell i Castellar
comparteixen el servei de grua

Comerç

BARBERÀ4Un estudi sobre el
comerç del municipi reflecteix
que el 78% dels botiguers barbe-
rencs creuen que hi ha una evo-
lució igual o millor que la de
l’any 2015 en termes de factura-
ció, ocupació i marge comercial. 

El regidor de Comerç, Pere
Pubill, assegura que “la totalitat
de les empreses enquestades
consideren que la marxa dels
seus negocis anirà a millor (35%)
o es mantindrà estable (47%) du-
rant l’any vinent”. Pubill confir-
ma que “hi ha un cert optimisme
en el sector comerç i serveis de
cara als pròxims dotze mesos”.

L’estudi també reflecteix que
els barberencs “confien plena-
ment en els comerços del muni-
cipi en l’aprovisionament de pro-
ductes bàsics i quotidians”. De
fet, el 96% de les persones en-
questades han afirmat que rea-
litzen les seves compres d’ali-
mentació fresca a comerços de la
ciutat, un 63% ho fa al Mercat
Municipal Onze de Setembre,
un 26% en supermercats i un 2%
en establiments especialitzats.
Pel que fa a la roba i el calçat, el
50% de la població enquestada
ho fa a la ciutat, el 25% a Saba-
dell i el 16% a Barcelona.

Els botiguers barberencs
parlen de bon clima comercial

Cerdanyola | El Mercat de Les Fontetes tindrà una nova coberta el setembre
Durant tot el mes d’agost el Mercat Municipal de Les Fontetes estarà tancat perquè es canviarà la seva 
coberta. Concretament, se substituiran les plaques actuals, d’Uralita, per materials més moderns i sense 
toxicitat associada si hi ha ruptures. El mercadal dels divendres continuarà en una altra ubicació, 
probablement, el Parc del Turonet, on cap sense problemes. En principi, el mercat reobrirà l’1 de setembre.

25 estudiants, un professor i
un treballador d’administració
i serveis de la UAB podrien ser
condemnats a onze anys i cinc
mesos de presó per l’ocupació
que van fer del rectorat de la uni-
versitat el maig del 2013. La Fis-
calia els acusa dels delictes de
desordres públics, violació de
domicili d’una persona jurídica,
danys a béns públics i coac-
cions per impedir als treballa-
dors accedir als seus llocs de fei-
na. També els imputa l’agreujant
de planificació o conspiració.

Un dels encausats és l’actual
secretari general de la CGT a Ca-
talunya, Ermengol Gassiot, que
assegura que “l’escrit de la Fis-
calia sembla fet per un tribunal
d’ordre públic dels anys seixan-
ta” i critica que hagi donat per

vàlid l’argument de la UAB que
diu que “hi ha una trama de la
coordinadora d’assemblees de
facultat, el sindicat d’estudiants
SEPC, la CGT i la CUP per des-
estabilitzar la institució”.

La universitat, per la seva
banda, ha retirat l’acusació
contra els 27 encausats. La
rectora de la UAB, Margarita

Arboix, reconeix que la petició
de la Fiscalia és molt dura i ex-
plica que, com ja havia dit
abans d’arribar al rectorat, la
seva voluntat era retirar-se d’a-
quest procés judicial. Tot i
això, la UAB continuarà enda-
vant pel que fa a la reclamació
dels béns públics que es van fer
malbé durant la protesta.

Roda de premsa de suport als encausats celebrada fa uns mesos. Foto: Arxiu

Demanen 11 anys de presó als
ocupants del rectorat de l’UAB 

Redacció
BELLATERRA

Una setmana després d’haver
començat les rebaixes d’estiu,
les sensacions dels comerciants
de la comarca són bones. Se-
gons expliquen els botiguers, la
campanya d’enguany ha arribat
amb força i moltes persones han
aprofitat per comprar els articles
que van començar a mirar fa
uns dies. Els comerciants valle-
sans s’han mostrat satisfets per
com ha començat la campanya i
per l’actitud dels clients “molt
més disposats a gastar que anys
enrere”.

En aquesta ocasió, el co-
merç de proximitat afronta la
que podria ser la seva darrera
campanya de rebaixes, com la
coneixem actualment, ja que la
suspensió de la llei comercial ca-
talana per part del govern es-
panyol dóna llibertat als co-
merços a l’hora de triar la data

de l’inici de les rebaixes. Una de-
cisió que manté dividit el sector
entre els que hi estan a favor d’a-
questa mesura i els que estan en
contra.

Sigui com sigui, els des-
comptes que s’esperen per
aquest període oscil·len entre el
30 i el 50%. En principi les re-
baixes duraran fins al 31 d’a-
gost, però moltes botigues ja
han avançat que tancaran abans

per vacances. El Govern català,
per la seva banda, ha assegurat
que prepara una nova norma-
tiva en matèria de comerç però
probablement no regularà el
període de rebaixes per tal que
no es torni a impugnar. El que
sí que ja ha confirmat la Gene-
ralitat és que seguirà regulant
els dies festius que poden tenir
obertes les seves portes els co-
merços de Catalunya.

Els botiguers creuen que els clients estan “més disposats a gastar”. Foto: Arxiu

Bon inici de la campanya 
de rebaixes a la comarca

Redacció
VALLÈS OCCIDENTAL

Societat | Unes 800 famílies reben lots de productes d’higiene, neteja i bolquers
El Consell Comarcal del Vallès Occidental ha repartit, en les últimes setmanes, prop de 782 lots de productes 

d’higiene, neteja i bolquers a famílies de la comarca amb necessitats socioeconòmiques. L’acció ha disposat d’un 
pressupost de 17.482 euros que sufraga l’ens comarcal dins el projecte de població fràgil i inclusió social. Entre 

els productes hi ha raspalls de dents, xampú, netejador universal, rentaplats o bolquers, entre d’altres.
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El Cerdanyola FC 2016-2017 co-
mença a prendre forma. Des de
mitjans del mes passat, la se-
cretaria tècnica del club treballa
de forma incansable per dissen-
yar la plantilla amb la qual Toni
Carrillo tornarà a afrontar el
repte de la Tercera divisió.

Després d’una temporada
amb massa altibaixos, el club ja
s’ha assegurat cinc incorpora-
cions de jugadors amb expe-
riència a la categoria. El primer
a arribar, fa ja gairebé un mes, va
ser el migcampista Gerard Te-
jedor. L’ex del Júpiter va dispu-
tar 33 partits l’any passat a les or-
dres de Juanjo García i espera
aportar “joc associatiu, la darrera
passada i un bon tracte amb la
pilota”.

Tejedor va compartir pre-
sentació amb l’extrem Jonathan
Collado, un dels reforços de luxe,
procedent de l’AE Prat. Collado
va destacar el bon ambient que
ha respirat des del primer dia i
confia a posar “velocitat i po-
tència en el joc col·lectiu”.

Quatre dies després, el pas-
sat dia 17, el club va tornar a
anunciar dues arribades de cop.
La primera, una de les més il·lu-
sionants, que també arriba des
del Prat, va ser la del jove da-
vanter Elhadji Bandeh. Després
d’un any un pèl irregular al Sag-
nier, el punta vol convertir-se en
la referència ofensiva dels verd-
i-blancs, i en el seu primer dia
com a jugador del Cerdanyola va
assegurar que es respira “ambi-

ció per fer coses grans”. Bandeh
va fer cinc gols amb els potabla-
va el curs passat.

El mateix dia 17 també es va
incorporar qui, amb tota proba-
bilitat, serà un dels socis princi-
pals del nou davanter del club.
Ramon Rovira, conegut com
Ruvi. El migcampista de 27 anys
va explicar que els quatre ex-
companys que hi ha a l’equip han
estat claus per acceptar l’oferta
que li van fer.

L’última peça en arribar ha
estat la del defensa Aitor Torres.
L’ex del Granollers reforçarà
l’eix de la defensa després de
convertir-se en un referent de-
fensiu al municipal del carrer Gi-
rona. Torres va assegurar que vol
aportar “sortida de pilota i poli-
valència”.

EL FEMENÍ ES REFORÇA
Per altra banda, el passat 27 de
juny es va anunciar la primera
incorporació per al sènior fe-

mení. Es tracta de la portera Dè-
lia Zambrano, una aposta de la
secretaria tècnica, ja que tot i te-
nir edat de juvenil formarà part
del primer equip. Zambrano
serà l’alternativa a Nora Castillo,
la portera titular de la tempora-
da 2015-2016.

ELECCIONS A L’FCF
En clau institucional, dimecres
passat es va anunciar la creació
de la comissió gestora que ha de
dirigir la Federació Catalana de
Futbol (FCF) mentre duri el
procés electoral.

El president del club, Felipe
López, va ser triat vicepresident
d’aquesta comissió, que confor-
men un total de 13 persones.
L’assessor jurídic de l’FCF, José
Domingo Valls, és el màxim di-
rigent de la junta provisional.

El passat dia 4 va començar
el termini de presentació de can-
didatures, que s’allargarà fins
demà a la tarda.

Elhadji, en un moment de la seva presentació. Foto: CFC

Ruvi, Elhadji, Collado, Torres i
Tejedor arriben al Cerdanyola
» El sènior femení es reforça amb l’arribada de Dèlia Zambrano
» El president Felipe López, membre de la gestora de la FCF

L’FS Ripollet jugarà un
amistós contra el Bruguières

RIPOLLET4Test de nivell. A prin-
cipis del mes de setembre (el dia
4 si no hi ha un canvi de dates a
última hora), l’FS Ripollet jugarà
un dels seus partits de pretem-
porada més exigents contra el
Bruguières SC Futsal, el setè clas-
sificat del Championnat D1 fran-
cès. Els millors resultats històrics
de l’equip del Llenguadoc són el
subcampionat a la Copa de Fran-
ça que van aconseguir l’any 2011
i el subcampionat de lliga de la
temporada 2012-2013.

En aquest partit, els ripolle-
tencs podran començar a com-

provar el seu estat de forma de
cara al començament de la tem-
porada, previst per al segon cap de
setmana de setembre. L’entitat
està treballant per dissenyar la
resta de la pretemporada i la
plantilla amb la qual l’equip afron-
tarà el repte, una temporada més,
de la Segona divisió B, la tercera
categoria del futbol sala estatal.

El del Ripollet, però, no serà
l’únic partit que els francesos dis-
putaran al nostre país. El club gal
té previst un altre test de pre-
temporada contra el campió de lli-
ga, el CCR Castelldefels.

Disset Rookies, convocats 
per la selecció espanyola

BARBERÀ4El treball de base
dels Rookies rep la seva recom-
pensa. Dimecres passat es va co-
nèixer la llista de la sederació es-
panyola per als partits que ju-
garan contra Itàlia a Alcossebre
(Castelló).

Els júniors Carlos Toribio,
Abel Nicolás i Marcos de Faría,
el sènior Adrián Novella i bona
part del primer equip femení,
amb Mònica Rafecas, Patricia
Meixide, Alba Izquierdo, Silvia
Mansilla, Marta Hernández, Na-
thaly Cardona, Viviana Cardona,
Patricia Arilla, Nerea Villar, Pau-

la Corral, Estefenía Ojea, Nuria
Vicente i Anna Fernández juga-
ran contra el conjunt transalpí
entre divendres i diumenge d’a-
questa setmana.

EL SUMMER CAMP, EN MARXA
Per altra banda, el passat 27 de
juny va començar el tradicional
Summer camp, el campus es-
tiuenc en el qual els partici-
pants tenen la seva primera ex-
periència amb el futbol americà
o amb el futbol flag. Aquestes ac-
tivitats s’allargaran fins al pròxim
divendres 22.

Cerdanyola | Tot a punt per a la 10a Cursa dels Poblats Ibèrics
La Cursa dels Poblats Ibèrics celebra la seva dècada de vida. Diumenge se celebrarà la 10a edició

de la prova, que un any més celebra el Club d’Esports de Muntanya. La gran novetat d’enguany
serà la possibilitat de triar entre dos circuits, de 10 i de 15 quilòmetres. També se celebrarà una
cursa infantil i durant tot el dia es recolliran donatius per col·laborar amb els refugiats sirians.

Redacció
CERDANYOLA
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AGENDA MENSUAL
DE L’11 AL 15 DE JULIOL
21:30 CERDANYOLA El Festival Fantosfreak ce-

lebra la seva 17a edició amb 277 curts, pro-
cedents de 31 països. Hi col·labora la regidoria
de Cultura. / Parc del Turonet. 

DIJOUS 14 DE JULIOL
18:00 CERDANYOLA Professors i músics del mu-

sical organitzen l’actuació Perfomance i
Soundpainting, on mostren els resultats dels
seus cursos. / El Musical. Escola de Música Be-
llaterra.

DIMARTS 19 DE JULIOL
18:00 BARBERÀ Com cada dimarts d’aquest mes

i del mes que ve, el Servei d’Informació Ju-
venil (SIJ) serà a la Roma per assessorar els
joves en temes com salut, ocupació o en-
senyament. / Espai Jove La Roma.

A PARTIR DEL 15 DE JULIOL
Tarda CERDANYOLA Contes de la mediterrània

és un conjunt d’exposicions que fan un viat-
ge per set històries de diferents tradicions amb
el Mar Mediterrani com a nexe. / Museu i Po-
blat Ibèric de Ca n’Oliver.

FINS AL 22 DE JULIOL
19:00 RIPOLLET Des del passat dia 2, la Sala

d’Art del Centre Cultural acull l’exposició
Trozos de una vida, una col·lecció de pintures
fetes per David Creus Carrasco. / Sala d’Art del
Centre Cultural.

TOT L’ESTIU
17:30 CERDANYOLA El Consorci de Turisme pro-

posa un itinerari per a tota la família per des-
cobrir el patrimoni arqueològic de la ciutat.
/ Poblat del Turó de ca n’Oliver.

DISSABTE 27 D’AGOST
22:00 RIPOLLET En el marc de la Festa Major

de Ripollet s’organitzarà un taller infantil de
fotografia per a nens d’entre 8 i 12 anys. És
obligatori que els participants portin la seva
càmera digital.

DIUMENGE 17 DE JULIOL
09:00 CERDANYOLA La Cursa dels Poblats

Ibèrics, que organitza el CEM Cerdanyola, arri-
ba a la seva desena edició amb diferents cir-
cuits per als participants.

CULTURA INFANTIL ESPORTSEXPOSICIONSTALLERS

BARBERÀ El Consorci de Turisme de la
comarca proposa una sèrie de rutes fa-
miliars per descobrir els paisatges i els
monuments vallesans, com el Castell
de Barberà.

Una ruta per descobrir
el Castell de Barberà

Tot l’estiu

CERDANYOLA Miquel Izquierdo farà
la xerrada Shakespeare era Cervantes.
I Cervantes i Shakespeare eren Joan Mi-
quel Servent, de Xixona (Alacant). / Cen-
tre Cívic de Bellaterra.

Històries creuades entre
Shakespeare i Cervantes
Avui 11 de juliol a les 19:30

CERDANYOLA En el marc del 70è
aniversari de la creació del mètode Su-
zuki, l’escola El Musical acull una ex-
hibició de piano oberta a tothom. / El
Musical. Escola de Música Bellaterra.

L’escola El Musical acull
una exhibició de piano
Ds. 16 de juliol a les 19:00

RIPOLLET El bàsquet 3x3, les curses en
BTT o la cursa popular seran alguns dels
plats forts esportius de la Festa Major
de Ripollet.

L’esport, protagonista de 
la Festa Major de Ripollet

Dissabte 27 d’agost
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